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OBČINA T I Š I N A 
OBČINSKI SVET 
 

Z A P I S N I K 
22. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE TIŠINA,  

ki je bila v torek, 01.02.2022 ob 17.00 uri v telovadnici Osnovne šole Tišina 
 
K TOČKI 1 
 
POZDRAV IN UGOTOVITEV NAVZOČNOSTI 
 
Sejo je vodil Franc HORVAT, župan občine Tišina (v nadaljevanju: župan). Pričel je s sejo in pozdravil vse 
prisotne. Župan je v začetku seje ugotovil, da je občinski svet sklepčen, saj je bilo na seji prisotnih 12 članov 
občinskega sveta. Na seji so bili prisotni naslednji člani občinskega sveta: Miro BERKE, Oto FLISAR, Milan 
KAROLI, Ivan HORVAT, Danijel KOLMAN, Danijel KOVAČ, Franc KOVAČ, Štefan KRANČIČ, Anton LAPOŠI, Franc 
PERTOCI, Viktor OBAL in Marija PRELEC. Opravičeno odsoten je bil član občinskega sveta Rudolf HORVAT 
ter članici občinskega sveta Petra KNAUS in Gina KULIČ.  
 
 
OSTALI PRISOTNI: 
Damjan FICKO    - predsednik odbora vaških skupnosti  
mg. Milan BALAŽIC   - predsednik Nadzornega odbora občine Tišina 
mag. Mateja KRIZMANIČ TELKEŠ - direktorica občinske uprave 
Matejka CELEC    - računovodkinja 
Stanka HAUKO    - zapisnikarica 
Saša ĆOSIĆ    - TV Radgona 
 
Seja je bila posneta na DVD, ki se hrani v arhivu občine. 
 
 
K TOČKI 2 
 
ŽUPAN je podal dnevni red za 22. redno sejo OS občine Tišina in ga dal v razpravo. 
 
Prijav k razpravi ni bilo, zato je g. župan zaključil z razpravo in dal predlog dnevnega reda na glasovanje. 
Člani Občinskega sveta so soglasno (12 prisotnih, ZA = 12) sprejeli naslednji  
 
DNEVNI RED 20. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE TIŠINA: 

 
1. Pozdrav in ugotovitev navzočnosti 
2. Obravnava in sprejem dnevnega reda 22. redne seje OS občine Tišina 
3. Obravnava in sprejem zapisnika 21. redne seje občinskega sveta občine Tišina 
4. Poročilo o izvršitvi sklepov 21. redne seje občinskega sveta občine Tišina 
5. Predlog Sklepa o soglasju k sklenitvi Sporazuma o skupni izvedbi investicije: Dograditev in nadvišanje 

VVN Krog – Petanjci  
6. Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o proračunu občine Tišina za leto 2022 

(Rebalans I) 
7. Predlog Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Zdravstveni dom Murska Sobota – I. obravnava 
8. Predlog Odloka o ustanovitvi sveta ustanoviteljic javnega zavoda Zdravstveni dom Murska Sobota – 

I. obravnava 
9. Predlog Letnega program športa v občini Tišina za leto 2022 
10. Predlog Letnega program ljubiteljske kulturne dejavnosti občine Tišina za leto 2022 
11. Predlog Ukrepov za pridobitev sredstev iz sprejetega programa ohranjanja in razvoja kmetijstva in 

podeželja v Občini Tišina v letu 2022 
12. Predlog Programa dela Nadzornega odbora občine Tišina za leto 2022 
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13. Ponudba za odkup zemljišča in zgradb parc. št. 287/2, 287/3 in 287/9 vse k.o. Rankovci 
14. Poročilo Nadzornega odbora občine Tišina o opravljenem nadzoru »Pregled realizacije smotrnosti 

porabe sredstev za namen delovanja vaškega odbora Borejci in vaškega odbora Murski Črnci v letu 
2019« 

15. Tekoča problematika 
16. Vprašanja in pobude 

 
 
K TOČKI 3 
 
OBRAVNAVA IN SPREJEM ZAPISNIKA 21. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE TIŠINA  
 
Pri tej točki je župan dal v razpravo zapisnik 21. redne seje občinskega sveta občine Tišina. 
 
Župan je povabil prisotne k razpravi.  
 
Prijav k razpravi ni bilo, zato je g. župan zaključil z razpravo in dal predlog na glasovanje. Člani Občinskega 
sveta so soglasno (12 prisotnih, ZA = 11, NI GLASOVAL = 1) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 207:  
 
OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA ZAPISNIK 21. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE TIŠINA 
Z DNE 16.12.2021 V PREDLOŽENI VSEBINI.  
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
 
K TOČKI 4 
 
POROČILO O IZVRŠITVI SKLEPOV 21. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE TIŠINA 
 
ŽUPAN je podal poročilo o izvršitvi sklepov 21. redne seje občinskega sveta občine Tišina. 
 
 
K TOČKI 5 
 
PREDLOG SKLEPA O SOGLASJU K SKLENITVI SPORAZUMA O SKUPNI IZVEDBI INVESTICIJE: DOGRADITEV IN 
NADVIŠANJE VVN KROG – PETANJCI  
 
Obrazložitev je podal g. župan 
 
Župan je povabil prisotne k razpravi.  
 
V razpravi so sodelovali Viktor OBAL, Danijel KOLMAN, Franc KOVAČ, Ivan HORVAT in Miro BERKE. 
 
Danijel KOLMAN je podal naslednjo pobudo: 
V sklopu investicije dograditev in nadvišanje visokovodnih nasipov se naj uredijo spustna mesta na reki 
Muri. 
 
Odgovore na zastavljena vprašanja je podal g. župan. 
 
Nadaljnjih prijav k razpravi ni bilo, zato je dal župan predlog sklepa na glasovanje. Člani občinskega sveta so 
soglasno (12 prisotnih, ZA = 12) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 208: 
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OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SOGLAŠA S SKLENITVIJO SPORAZUMA O SKUPNI IZVEDBI INVESTICIJE: 
DOGRADITEV IN NADVIŠANJE VVN KROG – PETANJCI. 
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
 
K TOČKI 6 
 
PREDLOG ODLOKA O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH ODLOKA O PRORAČUNU OBČINE TIŠINA ZA LETO 
2022 (REBALANS I) 
 
Uvodno obrazložitev k tej točki je podal g. župan. Na predlog Rebalansa I Proračuna občine Tišina za leto 
2022 je bil podan en amandma, ki je bil podan s strani župana. 
 
V nadaljevanju je podrobno obrazložitev podala računovodkinja Matejka CELEC. 
 
Milan Karoli, predsednik Odbora za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne službe je povedal, da 
je Odbor za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne službe obravnaval predlog Odloka o 
spremembah in dopolnitvah Odloka o proračunu občine Tišina za leto 2022 (Rebalansa I) in predlaga 
občinskemu svetu, da ga obravnava in sprejme v predlagani vsebini. 
 
Miro BERKE, predsednik Odbora za negospodarstvo in javne službe družbenih dejavnosti je povedal, da je 
odbor obravnaval predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o proračunu občine Tišina za leto 
2022 (Rebalansa I) in predlaga občinskemu svetu, da ga obravnava in sprejme v predlagani vsebini. 
 
Franc KOVAČ, predsednik Odbora za prostorsko planiranje in gospodarjenje z nepremičninami je povedal, 
da je odbor obravnaval predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o proračunu občine Tišina za 
leto 2022 (Rebalansa I) s svojega področja in predlaga občinskemu svetu, da ga obravnava in sprejme v 
predlagani vsebini.  
 
Damjan FICKO, predsednik Odbora vaških skupnosti je povedal, da je Odbor vaških skupnosti obravnaval 
predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o proračunu občine Tišina za leto 2022 (Rebalansa I) 
in predlaga občinskemu svetu, da ga obravnava in sprejme v predlagani vsebini. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
V razpravi so sodelovali Viktor OBAL, Danijel KOLMAN, Marija PRELEC, Ivan HORVAT, Oto FLISAR in Štefan 
KRANČIČ. 
 
Odgovore na zastavljena vprašanja sta podala župan in računovodkinja Matejka CELEC. 
 

*     *     *     *     * 
 
SKLEP O LETNEM NAČRTU PRIDOBIVANJA NEPREMIČNEGA PREMOŽENJA OBČINE TIŠINA ZA LETO 2022 
 
Obrazložitev je podala direktorica občinske uprave Mateja KRIZMANIČ TELKEŠ. 
 
Franc KOVAČ, predsednik Odbora za prostorsko planiranje in gospodarjenje z nepremičninami je povedal, 
da se je Odbor za prostorsko planiranje in gospodarjenje z nepremičninami seznanil s predlogom Sklepa o 
letnem načrtu pridobivanja nepremičnega premoženja Občine Tišina za leto 2022 in predlaga občinskemu 
svetu, da ga obravnava in sprejme v predloženi vsebini. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
Prijav k razpravi ni bilo, zato je dal župan predlog sklepa na glasovanje. Člani občinskega sveta so soglasno 
(12 prisotnih, ZA = 12) sprejeli naslednji 
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S K L E P št. 209: 
 

OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA SKLEP O LETNEM NAČRTU PRIDOBIVANJA NEPREMIČNEGA 
PREMOŽENJA OBČINE TIŠINA ZA LETO 2022.  
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 

*     *     *     *     * 
 
SKLEP O LETNEM NAČRTU RAZPOLAGANJA S STAVBAMI IN DELI STAVB OBČINE TIŠINA ZA LETO 2022 
 
Obrazložitev je podala direktorica občinske uprave Mateja KRIZMANIČ TELKEŠ. 
 
Franc KOVAČ, predsednik Odbora za prostorsko planiranje in gospodarjenje z nepremičninami je povedal, 
da se je Odbor za prostorsko planiranje in gospodarjenje z nepremičninami seznanil s predlogom Sklepa o 
letnem načrtu razpolaganja z s stavbami in deli stavb Občine Tišina za leto 2022 in predlaga občinskemu 
svetu, da ga obravnava in sprejme v predloženi vsebini. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
Prijav k razpravi ni bilo, zato je dal župan predlog sklepa na glasovanje. Člani občinskega sveta so soglasno 
(12 prisotnih, ZA = 12) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 210: 
 
OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA SKLEP O LETNEM NAČRTU RAZPOLAGANJA S STAVBAMI IN DELI 
STAVB OBČINE TIŠINA ZA LETO 2022.  
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 

*     *     *     *     * 
 
SKLEP O LETNEM NAČRTU RAZPOLAGANJA Z NEPREMIČNIM PREMOŽENJEM  OBČINE TIŠINA ZA LETO 2022 
 
Obrazložitev je podala direktorica občinske uprave Mateja KRIZMANIČ TELKEŠ. 
 
Franc KOVAČ, predsednik Odbora za prostorsko planiranje in gospodarjenje z nepremičninami je povedal, 
da se je Odbor za prostorsko planiranje in gospodarjenje z nepremičninami seznanil s predlogom Sklepa o 
letnem načrtu razpolaganja z nepremičnim premoženjem Občine Tišina za leto 2022 in predlaga 
občinskemu svetu, da ga obravnava in sprejme v predloženi vsebini. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
Prijav k razpravi ni bilo, zato je dal župan predlog sklepa na glasovanje. Člani občinskega sveta so soglasno 
(12 prisotnih, ZA = 12) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 211: 
 
OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA SKLEP O LETNEM NAČRTU RAZPOLAGANJA Z NEPREMIČNIM 
PREMOŽENJEM OBČINE TIŠINA ZA LETO 2022. 
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 

*     *     *     *     * 
 
ODLOK O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH ODLOKA O PRORAČUNU OBČINE TIŠINA ZA LETO 2022 
 
Obrazložitev je podala računovodkinja Matejka CELEC.  
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Milan KAROLI, član statutarno pravne komisije je povedal, da je statutarno pravna komisija obravnavala 
predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o proračunu občine Tišina za leto 2022. Mnenja je, 
da je predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o proračunu občine Tišina za leto 2022. skladen 
z veljavno zakonodajo in kot tak primeren za obravnavo in sprejem. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
Prijav k razpravi ni bilo, zato je g. župan dal predloga sklepa na glasovanje. Člani občinskega sveta so 
soglasno (12 prisotnih, ZA = 11, NI GLASOVAL = 1) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 212: 
 
OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA PREDLOG AMANDMAJA K REBALANSU I PRORAČUNA OBČINE 
TIŠINA ZA LETO 2022. POVEČANJE ODHODKOV NA PRORAČUNSKI POSTAVKI 401514 KONTO 420804 NRP 
4015–03 V VIŠINI 186.000 EUR, POVEČANJE ODHODKOV NA PRORAČUNSKI POSTAVKI 401514 KONTO 
402999 NRP 4015-03 V VIŠINI 17.000 EUR, POVEČANJE ODHODKOV NA PRORAČUNSKI POSTAVKI 401514 
KONTO 420600 NRP 4015-03 V VIŠINI 197.000 EUR IN POVEČANJE PRIDHODKOV NA KONTU 740001 V 
VIŠINI 400.000 EUR. 
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
Člani občinskega sveta so soglasno (12 prisotnih, ZA = 12) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 213: 
 

1. OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA PREDLOG ODLOKA O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH 
ODLOKA O PRORAČUNU OBČINE TIŠINA ZA LETO 2022. 

2. ODLOK SE OBJAVI V URADNEM LISTU REPUBLIKE SLOVENIJE. 
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
 
K TOČKI 7 
 
PREDLOG ODLOKA O USTANOVITVI JAVNEGA ZAVODA ZDRAVSTVENI DOM MURSKA SOBOTA – I. 
OBRAVNAVA 
 
Obrazložitev je podala direktorica občinske uprave mag. Mateja KRIZMANIČ TELKEŠ. 
 
Miro BERKE, predsednik Odbora za negospodarstvo in javne službe družbenih dejavnosti je povedal, da je 
odbor obravnaval predlog Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Zdravstveni dom Murska Sobota – I. 
obravnava in predlaga občinskemu svetu, da ga obravnava in sprejme v predlagani vsebini. 
 
Milan KAROLI, član statutarno pravne komisije je povedal, da je statutarno pravna komisija obravnavala 
predlog Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Zdravstveni dom Murska Sobota – I. obravnava. Mnenja je, da 
je predlog Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Zdravstveni dom Murska Sobota – I. obravnava skladen z 
veljavno zakonodajo in kot tak primeren za obravnavo in sprejem. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
Prijav k razpravi ni bilo, zato je g. župan dal predloge sklepov na glasovanje. Člani občinskega sveta so 
soglasno (12 prisotnih, ZA = 12) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 214: 
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OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJME PREDLOG ODLOKA O USTANOVITVI JAVNEGA ZAVODA 
ZDRAVSTVENI DOM MURSKA SOBOTA V PRVI OBRAVNAVI IN GA POSREDUJE V 15. DNEVNO JAVNO 
OBRAVNAVO.  
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
 
K TOČKI 8 
 
PREDLOG ODLOKA O USTANOVITVI SVETA USTANOVITELJIC JAVNEGA ZAVODA ZDRAVSTVENI DOM 
MURSKA SOBOTA – I. OBRAVNAVA 
 
Obrazložitev je podala direktorica občinske uprave mag. Mateja KRIZMANIČ TELKEŠ. 
 
Miro BERKE, predsednik Odbora za negospodarstvo in javne službe družbenih dejavnosti je povedal, da je 
odbor obravnaval predlog Odloka o ustanovitvi sveta ustanoviteljic javnega zavoda Zdravstveni dom 
Murska Sobota – I. obravnava in predlaga občinskemu svetu, da ga obravnava in sprejme v predlagani 
vsebini. 
 
Milan KAROLI, član statutarno pravne komisije je povedal, da je statutarno pravna komisija obravnavala 
predlog Odloka o ustanovitvi sveta ustanoviteljic javnega zavoda Zdravstveni dom Murska Sobota – I. 
obravnava. Mnenja je, da je predlog Odloka o ustanovitvi sveta ustanoviteljic javnega zavoda Zdravstveni 
dom Murska Sobota – I. obravnava skladen z veljavno zakonodajo in kot tak primeren za obravnavo in 
sprejem. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
Prijav k razpravi ni bilo, zato je g. župan dal predloge sklepov na glasovanje. Člani občinskega sveta so 
soglasno (12 prisotnih, ZA = 11, NI GLASOVAL = 1) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 215: 
 

OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJME PREDLOG ODLOKA O USTANOVITVI SVETA USTANOVITELJIC 
JAVNEGA ZAVODA ZDRAVSTVENI DOM MURSKA SOBOTA V PRVI OBRAVNAVI IN GA POSREDUJE V 15. 
DNEVNO JAVNO OBRAVNAVO.  
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
 
K TOČKI 9 
 
PREDLOG LETNEGA PROGRAM ŠPORTA V OBČINI TIŠINA ZA LETO 2022 
 
Obrazložitev je podal g. župan. 
 
Miro BERKE, predsednik Odbora za negospodarstvo in javne službe družbenih dejavnosti je povedal, da je 
odbor obravnaval predlog Letnega programa športa v občini Tišina za leto 2022 in predlaga občinskemu 
svetu, da ga obravnava in sprejme v predlagani vsebini. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
Prijav k razpravi ni bilo, zato je župan zaključil z razpravo in dal predlog sklepa na glasovanje. Člani 
občinskega sveta so soglasno (12 prisotnih, ZA = 12) sprejeli naslednji sklep:  
 

S K L E P št. 216: 
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OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA PREDLOG LETNEGA PROGRAMA ŠPORTA V OBČNI TIŠINA ZA 
LETO 2022. 
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
 
K TOČKI 10 
 
PREDLOG LETNEGA PROGRAM LJUBITELJSKE KULTURNE DEJAVNOSTI V OBČINI TIŠINA ZA LETO 2022 
 
Obrazložitev je podal g župan. 
 
Miro BERKE, predsednik Odbora za negospodarstvo in javne službe družbenih dejavnosti je povedal, da je 
odbor obravnaval predlog Letnega programa ljubiteljske kulturne dejavnosti v občini Tišina za leto 2022 in 
predlaga občinskemu svetu, da ga obravnava in sprejme v predlagani vsebini. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
Prijav k razpravi ni bilo, zato je dal župan predlog sklepa na glasovanje. Člani občinskega sveta so soglasno 
(12 prisotnih, ZA = 12) sprejeli naslednji 

S K L E P št. 217: 
 

OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA PREDLOG LETNEGA PROGRAMA LJUBITELJSKE KULTURNE 
DEJAVNOSTI V OBČNI TIŠINA ZA LETO 2022. 
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
 
K TOČKI 11 
 
PREDLOG UKREPOV ZA OHRANJANJE IN SPODBUJANJE RAZVOJA KMETIJSTVA IN PODEŽELJA V OBČINI 
TIŠINA ZA LETO 2022 
 
Obrazložitev je podal g. župan. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
Prijav k razpravi ni bilo, zato je dal župan predlog sklepa na glasovanje. Člani občinskega sveta so soglasno 
(12 prisotnih, ZA = 12) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 218: 
 

OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA PREDLOG UKREPOV ZA OHRANJANJE IN SPODBUJANJE 
RAZVOJA KMETIJSTVA IN PODEŽELJA V OBČINI TIŠINA ZA LETO 2022. 
Sklep je bil sprejet soglasno. 

 
K TOČKI 12 
 
PREDLOG PROGRAMA DELA NADZORNEGA ODBORA OBČINE TIŠINA ZA LETO 2022 

 
Obrazložitev je podal g. mag. Milan BALAŽIC, predsednik Nadzornega odbora občine Tišina. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
Razprave ni bilo. 
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K TOČKI 13 
 
PONUDBA ZA ODKUP ZEMLJIŠČA IN ZGRADB PARC. ŠT. 287/2, 287/3 IN 287/9 VSE K.O. RANKOVCI 
 
Obrazložitev je podala direktorica občinske uprave mag. Mateja KRIZMANIČ TELKEŠ. Mnenje župana je, da 
nasprotuje tovrstnim nakupom, saj namen občine ni, da kupuje nepremičnine fizičnih oseb, ko bi se jih le te 
rade znebila. Nepremičnine naj se prodajajo prosto na trgu. Poleg tega, pa ne v proračunu ne v rebalansu 
proračuna Občina Tišina nima sredstev za tovrstne nakupe.   
 
Franc KOVAČ, predsednik Odbora za prostorsko planiranje in gospodarjenje z nepremičninami je povedal, 
da se je Odbor za prostorsko planiranje in gospodarjenje z nepremičninami seznanil s ponudbo za odkup 
zemljišča, občinskemu svetu pa predlaga, da ne sprejme ponudbe Štotl Karla, Obrtniška ulica 1, Tropovci, 
9251 Tišina za odkup nepremičnin parc. št. 287/9, 257/2 in 287/3 vse k.o. Rankovci. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
V razpravi sta sodelovala Danijel KOLMAN in Štefan KRANČIČ. 
 
Odgovor na zastavljena vprašanja je podal g. župan. 
 
Nadaljnjih prijav k razpravi ni bilo, zato je dal župan predlog sklepa na glasovanje. Člani občinskega sveta so 
soglasno (11 prisotnih, ZA = 10, NI GLASOVAL = 1) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 219: 
 

OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA NE SPREJEMA PONUDBE ŠTOTL KARLA, OBRTNIŠK ULICA 1, TROPOVCI, 
9251 TIŠINA ZA ODKUP NEPREMIČNIN PARC. ŠT. 287/9, 287/2 IN 287/3 VSE K.O. RANKOVCI. 
Sklep je bil sprejet soglasno. 

 
K TOČKI 14 
 
POROČILO NADZORNEGA ODBORA OBČINE TIŠINA O OPRAVLJENEM NADZORU »PREGLED REALIZACIJE 
SMOTRNOSTI PORABE SREDSTEV ZA NAMEN DELOVANJA VAŠKEGA ODBORA BOREJCI IN VAŠKEGA ODBORA 
MURSKI ČRNCI V LETU 2019« 
 
Obrazložitev je podal g. mag. Milan BALAŽIC, predsednik Nadzornega odbora občine Tišina. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
V razpravi so sodelovali Damijan FICKO, Oto FLISAR, Viktor OBAL, Franc KOVAČ in Danijel KOLMAN. 
 
Odgovore na zastavljena vprašanja sta podala g. župan in predsednik Nadzornega odbora občine Tišina g. 
mag. Milan BALAŽIC. 
 
 
K TOČKI 15 
 
TEKOČA PROBLEMATIKA 
 
ŽUPAN je podal aktualne informacije in dogajanja v občini: 

 Oživitev mrtvice Zaton: Kot se lahko lepo vidi, ko se peljete mimo Zatona na Petanjcih, izvedba 
projekta zelo lepo napreduje. Kot sem že na 14. redni seji OS pod Tekočo problematiko povedal, je 
predvideno, da se bo projekt zaključil poleti letošnjega leta. 



 

 

Stran 9 od 10 

 

 Cepljenja proti COVID-19: Še naprej se izvaja cepljenje proti COVID-19 v prostoru Poslovno 
stanovanjskega objekta na Tišini 1 (vhod z dvorišča) zraven frizerskega salona in Zavarovalnice 
Triglav). Dan v tednu ostaja nespremenjen in sicer vsako sredo med 7.00 in 8.30 uro. 

 Prijava na e-novice občine Tišina: Vse občanke in občane, tudi člane občinskega sveta, člane 
odborov in komisija pri OS, ponovno pozivamo, da se prijavijo na e-novice občine Tišina. Po zadnjih 
podatkih imamo prijavljenih 71 prejemnikov na e-novice.  S prijavo na občinske e-novice želimo, 
da ste vsako dnevno obveščeni o dogajanju v občini Tišina, ter tudi obvestilih kot so: objave javnih 
razpisov občine, države in EU skladov,  prekinitve dobave vode, obvestila o delavnicah, vabilih na 
prireditve in dogodke naših društev...itd. 

 Obisk direktorja Direkcije za vode: V torek, 25. januarja 2022, se je na občini Tišina na delovnem 
sestanku mudil direktor Direkcije za vode g. Roman Kramer. G. Kramer  je na skupnem sestanku 
občin Črenšovci, Ljutomer in Tišina predstavil predlog Direkcije za vode o skupnem sodelovanju na 
projektu Dograditev in nad višanje vodovodnih nasipov na reki Muri. Kot sem že večkrat poudaril 
je sedanja Vlada RS glede projektov zelo operativna in je na samem sestanku že podal predlog 
Sporazuma o skupni izvedbi investicije: Dograditev in nad višanje VVN Krog – Petanjci. Vse tri 
občine smo soglasno podprle predlog Direkcije za vode, saj bi se z dograditvijo in nadvišanjem 
nasipov na reki Muri v celoti uredila proti poplavna varnost v vseh treh občinah. Predlog sporazuma 
za občino Tišina je tudi na dnevnem redu 22. redne seje OS občine Tišina. Na OU občine Tišina se 
tudi zavedamo zahtevnosti  in obsega projekta. Zato že sedaj prosim vse občanke in občane, ki 
bodo vpleteni v ta projekt, za pomoč in sodelovanje. Kot sem že v sami točki povedal je projekt 
ocenjena na 9.300.000,00 € in bo potekal od mostu na Petanjcih do avtoceste. Občina Tišina bo v 
okviru projekta izvedla vse potrebne postopke za pridobitev gradbenega dovoljenja, pridobitev 
potrebnih zemljišč … in vse kar bo potrebno postoriti v nadaljevanju za Dograditev in nad višanje 
visokovodnih nasipov na reki Muri.  

 Nadgradnja Pomurskega vodovoda Sistema B: Nadaljujejo se postopki za pričetek del za 
Nadgradnjo Pomurskega vodovoda. Prva »lopata« če se lahko tako izrazim, bo zasajena ob 
rekonstrukciji ceste MS – Gederovci v vaseh, Vanča vas, Rankovci in Gederovci. V teh vaseh so 
občanke in občani že prejeli vloge za soglasje in skice. Zelo sem vesel odziva občank in občanov, 
katerim smo posedovali vloge za soglasje, saj smo prejeli preko 90% vseh soglasij. Za sodelovanje 
in pomoč se vsem v svojem imenu in imenu sodelavcev iz OU še enkrat zahvaljujem. Z nadzorom 
in izvajalcem se usklajuje tudi terminski plan za nadaljevanje izvedbe del po občini Tišina.  

 Rekonstrukcija ceste R2-441/1298 Murska Sobota – Gederovci: Dela na rekonstrukciji ceste MS – 
Gederovci se po manjši prekinitvi v času božičnih in novoletnih praznikov nadaljujejo v polnem 
teku.  Projektant dopolnjuje projektno dokumentacijo (preselitev umiritvenega otoka, dodatni 
uvozi, odvodnjavanje zalednih voda, dodatne ograje,…). 

 Ostalo Izvrševanje Proračuna za leto 2022:  

 izbran je bil izvajalec del za projekt Ureditev prostora za raztros pepela na pokopališču v 
Tropovcih. Za prvi sklop je bil izbran izvajalec Tlakovanje Gomboc.  Vrednost pogodbe za prvi 
sklop znaša slabih 35.000€. Za drugi sklop je bila sklenjena pogodba s kiparko Katjo Majer. 
Višina pogodbe znaša slabih 17.000 Rok za izvedbo obeh sklopov je 31. maj 2022. 

 
 
K TOČKI 16 
 
VPRAŠANJA IN POBUDE 
 
Odgovor na zahtevo člana občinskega sveta Danijela KOLMAN, ki je prosil, da se mu do naslednje seje 
pripravi vloga, ki je bila podana oziroma vloženo gradivo za projekt »Daljinska kolesarska povezava med 
Občino Tišina, Mestno občino Murska Sobota in sosednjimi občinami«, za katerega se očita njemu in vsem 
ostalim svetnikom, kateri so v dobrobit občanom naredili, da sedaj otroci hodijo po kolesarski stezi Tišina – 
Vanča vas. 
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Danijel KOLMAN s podanim odgovorom ni bil zadovoljen, saj ni priloženega ključnega dokumenta, to je 
odločba o odobritvi sredstev. Dopolnil je svoje vprašanje, zahteva odločbo o dodelitvi teh sredstev. Prosil 
je za pisni odgovor. 

 
*     *     *     *     * 

 
Odgovor na vprašanja članice občinskega sveta Marije PRELEC, ki jih je zastavila v zvezi s predlogom 
Elaborata o oblikovanju cene storitev javne službe Oskrba s pitno vodo v občini Tišina 
 
Marija PRELEC je bila s podanim odgovorom zadovoljna. 

 
*     *     *     *     * 

 
Odgovor na zahtevo člana občinskega sveta Danijela KOLMAN glede Strategije vzpostavitve pametne občine 
Tišina in sicer kakšen je rezultat in učinek te strategije, konkretni rezultati.  
 
Danijel KOLMAN je povedal, da se je njegovo vprašanje nanašalo na strategijo razvoja občine in sicer  kakšen 
je rezultat in učinek te strategije, konkretni rezultati. Prosil je za pisni odgovor. 

 
*     *     *     *     * 

 
Odgovor na zahtevo člana občinskega sveta Ivana HORVAT in sicer na naslednje vprašanje oziroma podan 
predlog: Predloga spremembe in sicer 13. člena Odloka o ustanovitvi javnega vzgojno izobraževalnega 
zavoda Osnovne šole Tišina. Namreč ta 13. člen govori o sestavi sveta in sicer: »Svet zavoda sestavlja enajst 
članov, trije predstavniki ustanovitelja, pet predstavnikov delavcev zavoda in trije predstavniki staršev.«. V 
deveti točki pa piše: »Mandat članov sveta traja štiri leta. Za člane sveta zavoda je lahko ista oseba izvoljena 
le dvakrat zaporedoma.«. Sam osebno ne vidi razloga za drugi odstavek devete točke, zakaj bi se omejevalo 
število izvolitev v svet zavoda. Če imamo dobrega člana sveta, zakaj ne bi smel biti več kot dvakrat 
zaporedoma. 
 
Ivan HORVAT je bil s podanim odgovorom zadovoljen. 

 
*     *     *     *     * 

 
Danijel KOLMAN je zastavil naslednje vprašanje: Kdo je zahteval, da Nadzorni odbor občine Tišina opravi 
nadzor nad delom Gasilske zveze Tišina in zaradi česar je to zahteval. Prosil je za odgovor v pisni obliki. 
 

*     *     *     *     * 
 
Oto FLISAR je povedal, da še štiri gasilska društva preko civilne zaščite niso dobila motornih žag, zato je 
podal pobudo, da bi se ta zadeva realizirala. 
 
ŽUPAN je povedal, da se bo zadeva preverila. 
 
 
 
 
22. redna seja občinskega sveta občine Tišina se je zaključila ob 19.45 uri. 
 
 
 
Zapisala         Občinski svet občine Tišina 
Stanka HAUKO        Franc HORVAT 


